

**Notice of authorization for publication and use of photos and videos,
and non agreement form**

If you receive this notice, you are the school board or the institution of a student who is a minor registered in *Festival théâtre jeunesse (FTJ)* organized by *Théâtre Cercle Molière (TCM)* during the week of May 8 to 12, 2023.

The intent of this notice is to inform you that in participating in *FTJ*, the students have the authorization that *TCM* use audio images, photos, and videos – with specific use and publication objectives, in printed or electronic documents such as books, pamphlets, corporate documents, promotional tools, magazines, bulletins, the internet site, and social media as well as any other document of this nature, without any time limitation. Furthermore, this notice holds *TCM* harmless of all claims which could result from the use and/or publication by anyone, including outside parties, of *FTJ* participants' visual image.

However, if students have not received this authorization from their legal representative, we request that you write their names on the following form.

STUDENTS NOT HAVING AUTHORIZATION	
Family Name	First Name

Please note that:

- It will not be possible to show the video of the play in which the student appears, if this is the case, on the *FTJ* internet site <https://festivaltheatrejeunesse.com/>
- If the student wins an award at the *soirée Gala*, she/he must not go on stage to receive it and must also exclude herself/himself from all photos and videos of winning groups.
- At the event, the teacher will have the responsibility of informing the *FTJ* team about students who do not have this authorization.

Thank you for returning, in all cases, this document, signed, before March 22nd, 2023 to the address given at the bottom of this page.

Name of institution or school board:

Name of legal representative of the institution:

Signature of legal representative of the institution:

Date of signature: _____

Name of teacher: _____

Grade: _____

Avis d'autorisation de publication et d'utilisation de photos, vidéos et textes et formulaire de non-consentement.

Si vous recevez cet avis, c'est que vous êtes la division scolaire ou l'établissement d'un.e élève mineur inscrit.e au Festival théâtre jeunesse (FTJ) organisé par le Théâtre Cercle Molière (TCM) pendant la semaine du 8 au 12 mai 2023.

Le présent avis vous informe qu'en participant au FTJ, les élèves ont l'autorisation que le TCM utilise l'image – audio, texte, photo et vidéo - pour des fins spécifiques d'utilisation et de publication dans des documents imprimés ou électroniques tels que les livres, les dépliants, les documents corporatifs, les outils de promotion, les revues, les bulletins, le site internet et les médias sociaux ainsi que tout autre document et collaboration avec le FTJ de même nature sans limitation dans le temps. Par ailleurs, cet avis tient indemne TCM, de toute réclamation pouvant résulter de l'utilisation et/ou de la publication par quiconque, y compris des tiers, de l'image visuelle des participants du FTJ.

Toutefois, si des élèves n'ont pas reçu cette autorisation de leur représentant.e légal.e nous vous demandons de compléter le nom des élèves dans le formulaire ci-dessous.

ÉLÈVES N'AYANT <u>PAS</u> L'AUTORISATION	
Nom	Prénom

Sachez que :

- La vidéo de la pièce où l'élève paraît, si c'est le cas, ne pourra pas être diffusée sur le site internet du FTJ <https://festivaltheatrejeunesse.com/>
- Dans le cas où l'élève gagne un prix lors de la soirée Gala, elle/il ne devra pas monter sur scène le réclamer et devra également s'exclure de toutes photos et vidéos de groupes gagnants.
- L'enseignant.e aura la responsabilité lors de l'évènement d'aviser l'équipe du FTJ des élèves n'ayant pas l'autorisation.
- L'enseignant.e aura la responsabilité d'avertir la coordonnatrice du FTJ si l'équipe ne veut pas que leur texte écrit soit partagés avec d'autres écoles et collaborateurs.

Merci de renvoyer ce document signé dans tous les cas avant le 22 mars 2024 à l'adresse indiquée au bas de cette page.

Nom de l'établissement ou division scolaire :

Nom du / de la représentant.e légal.e de l'établissement :

Signature du / de la représentant.e légal.e de l'établissement :

Date de la signature : _____

Nom de l'enseignant.e : _____

Année scolaire : _____